
Arno Koot, verantwoordelijk voor accommodatiezaken binnen TOGB:  

“Overleg met gemeente moet groeien naar open dialoog” 

Arno Koot, (14 mei 1960) is geboren en getogen in Berkel en Rodenrijs, of zoals hij 

het zelf zegt een echte Berkelaar. Hij komt uit een tuindergezin aan de 

Rodenrijseweg en weet nog wat het is om tijdens vakanties en de weekenden vanaf 

vijf uur ’s morgens tot vroeg in de avond tomaten te plukken en te sorteren. Na de 

lagere school ging hij naar de middelbare tuinbouwschool in De Lier en deed 

vervolgens met succes een HBO studie bedrijfskunde in Delft. Sinds 1980 is hij 

werkzaam bij de toenmalige groetenveiling Bleiswijk, een van de voorgangers van de 

huidige Greenery. 

Leidinggevende functies 

In de afgelopen periode heeft Arno Koot diverse leidinggevende functies vervuld. Nu 

is hij verantwoordelijk voor de inkoop en distributie van alle verpakkingsmaterialen 

die de aangesloten telers en verpakkingsbedrijven van The Greenery dagelijks nodig 

hebben voor het (klein)verpakken van groenten, fruit en paddestoelen. Inmiddels is 

hij ook trotse vader van drie kinderen in de leeftijd van 17 tot 23 jaar. 

Vrijwilligerstaken 

Sociaal maatschappelijk heeft Arno Koot met veel plezier vele jaren verschillende 

vrijwilligerstaken gedaan. De laatste vijftien jaar was hij bestuurlijk betrokken bij 

het reilen en zeilen van sportvereniging TOGB. Arno Koot: ”Zelf heb ik nooit 

gevoetbald, maar omdat mijn kinderen dit spelletje hebben beoefend en de laatste 

nog steeds actief is als senior ben ik bij de voetbalclub betrokken geraakt. Eerst als 

jeugdvoorzitter van de afdeling Voetbal en later als secretaris nauw betrokken bij de 

verhuizing en nieuwbouw van de huidige accommodatie. Sinds 2010 heb ik deze 

activiteiten afgerond met de bouw van onze sporthal, die tevens dienst doet als 

onderkomen van het bewegingsonderwijs. Arno Koot is actief als wintersporter en 

een recreatief tennisser. Als jeugdscheidsrechter is hij op zaterdagen regelmatig op 

de voetbalvelden te vinden. 

Accommodatiezaken 

Momenteel vertegenwoordigt Arno Koot Accommodatiezaken binnen het algemeen 

bestuur van de club. Sinds kort is hiervoor een nieuwe afdeling opgericht om de 

steeds toenemende last van deze functie te verdelen over meerdere personen. 

Binnen afzienbare termijn gaat hij een stapje terug doen en draagt zijn 

bestuursverantwoordelijkheid aan iemand anders over. Sinds de nieuwbouw van 

2002-2003 is hij namens de TOGB afgevaardigd in de toenmalige Verenigde Hoge 

Landers, thans de Verenigde Lansinger Landers (VLL), waarin de belangen van de 

buitensportverenigingen bij de gemeente en de gemeentelijke politiek worden 

afgestemd en verdedigd.  

 

 



Subsidies 

Tijdens de CDA-verkiezingscampagne is veelvuldig gewezen op het belang van 

verenigingen in Lansingerland en de betrokkenheid van de burger. Verenigingen 

zijn het hart van de samenleving en Lansingerland heeft een bruisend 

verenigingsleven. Naast gezelligheid leer je bij verenigingen sociaal en correct met 

elkaar omgaan. Bij sportverenigingen wordt daarnaast ook nog eens aan de 

gezondheid en conditie gewerkt. Bij de behandeling van de subsidieverordening en 

sportnota het afgelopen jaar heeft het CDA gepleit voor een betaalbaar en bloeiend 

verenigingsleven. Door het college is hierop echter flink bezuinigd door subsidies te 

verlagen en de accommodatiehuren fors te verhogen. Het CDA heeft hier tegen 

gestemd omdat verenigingen met vrijwilligers onbetaalbare diensten leveren aan 

onze lokale samenleving. Ze bevorderen de sociale samenhang, dragen bij aan de 

volksgezondheid en geven veel mensen een zinnige tijdsbesteding. Wat vindt Arno 

Koot van de gemeentelijke bezuinigingen op het verenigingsleven in het algemeen en 

de sport in het bijzonder en wat betekent dit voor TOGB?  

“Ik ben me heel goed bewust van de financiele situatie waarin onze gemeente zich 

thans bevindt. Dat er bezuinigingen doorgevoerd moeten worden is wat mij betreft 

ook helder. Dat ook de sport hieraan haar steentje moet bijdragen is tot op zekere 

hoogte ook verdedigbaar. Waar het in deze discussie om gaat is de mate waarin 

sporters in staat zijn deze bijdrage te leveren, waarbij sport voor iedere burger 

bereikbaar blijft. Binnen onze vereniging worden wij in toenemende mate 

geconfronteerd met ouders die financieel niet meer in staat zijn de (volledige) 

contributie te betalen. Al dan niet samen met de gemeente proberen wij hier tot 

oplossingen te komen. Ik moet er niet aan denken dat er ook ouders kunnen zijn 

die deze discussie uit schaamte niet aandurven en hun zoon of dochter 

eenvoudigweg niet meer laten sporten. In verschillende nota’s over de 

buitensportparken wordt de suggestie gewekt dat buitensporters in Lansingerland 

voor een dubbeltje op de eerste rij zitten. In werkelijkheid is niets minder waar. De 

bijdrage aan sportveldaccommodaties ligt inmiddels al ruim boven het niveau van 

de ons omringende gemeenten. De schep die daar straks nog bovenop dreigt te 

komen is buiten alle proporties! Ik vind dat de gemeentelijke politiek kaders moet 

aandragen waarbinnen verdere verhogingen maatschappelijk nog aanvaardbaar zijn 

zonder de drempel tot sportbeoefening niet verder te verhogen. Op dit moment is 

het enige argument “toepassing van het profijtbeginsel”.      

Exploitatiekosten 

In het overleg met de gemeente wordt aan TOGB inmiddels inzicht verschaft in 

onder meer de exploitatiekosten van buitensport. Hieruit blijkt dat van de jaarlijkse 

kosten voor sport, zo’n 5.2 miljoen euro, ruim 3,2 miljoen euro ten laste van de 

buitensport komt. Van deze kosten is bekend dat 1,2 miljoen euro direct 

toegerekend kan worden aan de kapitaalslasten en onderhoud van de sportvelden.  

Arno Koot: “De oorsprong van de overige twee miljoen euro is onduidelijk. In eerdere 

kadernota’s zijn taakstellende kostenbesparingen opgenomen voor sportbeoefening 

in onze gemeente. Deze “besparingen” zijn inmiddels verwoord tot taakstellende 



huurverhogingen aan het adres van de sporters. Mijn handen jeuken om samen 

met de gemeente eens te bezien of er in het resterende deel van twee miljoen euro 

geen echte besparingen gerealiseerd kunnen worden. 

Wensen 

Wat zou u nog graag de komende tien jaar voor TOGB willen realiseren? 

“TOGB maakt de laatste jaren een onstuimige groei door. De afdeling voetbal is de 

afgelopen 10 jaar in ledental meer dan verdubbeld. Op dit moment wordt 

onderzocht welke groei we nog kunnen opvangen en of hiervoor nog voldoende 

vrijwilligerskader op de been gebracht kan worden. Hieruit zal mogelijk blijken dat 

we nog een extra voetbalveld nodig hebben voor het spelen van wedstrijden. Voor de 

trainingen is het huidige aanbod kunstgras reeds knellend. Ik verwacht dat er 

binnen afzienbare termijn een vraag zal ontstaan naar een extra kunstgrasveld. 

Onze club is met meer dan 1.500 actief sportende leden een bedrijf geworden. Het is 

te voorzien dat de huidige beheerder het stokje binnen een aantal jaar zal moeten 

overdragen aan een opvolger. Ik verwacht dat we hier inhoud aan zullen moeten 

geven in de vorm van een proffesionele kracht. Je moet tegenwoordig van velen 

markten thuis zijn om het beheer van zo’n sportbedrijf in goede banen te leiden. 

Voorts zou ik heel graag zien dat het huidige overleg van de VLL met de gemeente 

uitgroeit naar een overleg waarbinnen ruimte is voor een open dialoog. Als een van 

de vertegenwoordigers van de VLL mis ik dat enorm. Ik ben er van overtuigd dat dit 

de resultaten enorm ten goede komt”.   

Nick Steenkamp 


